
 
 
 
 
 
 
Referat fra ledermøte 22. mai 2014 
 
Tilstede: Cecilie Broch Knudsen, Inger Lise Eid, Gyrid Garshol, Suzanne Bjørneboe, Even Lynne, 

Stein Rokseth, Vanessa Ohlraun, Jørn Mortensen, Hilde Holbæk-Hanssen, Torben Lai 
(ref.) 

 
 
1. Møte med statsråden 
Cecilie refererte kort fra møtet med Kunnskapsministeren. Ledelsen fikk formidlet Kunsthøgskolens brede 
portefølje innen fagområdet kunst og vår brede vifte av samarbeidspartnere. Røe Isaksen fikk også god 
forståelse for viktigheten av å styrke finansieringen av kunstnerisk utviklingsarbeid.  
 
2. Arbeidsplaner – status iverksetting  
Gyrid refererte fra møte i gruppen som skal følge opp administrativ oppfølging av arbeidsplaner.  
Gyrid vil sende ut en oppsummering fra møtet i neste uke som tydeliggjør roller og ansvar i oppfølgingen 
for neste studieår. 
Som en midlertidig ordning vil Jon Ivar Strømmen vil være administrativ støtte for arbeidsplaner denne 
vår.  
 
3. Språkpolitikk v/Torben 
Det var diskusjon med utgangspunkt i utsendt notat (se vedlegg). 
Det var spesielt diskusjon om: 
- fleksibilitet i opptak: mulighet for fritak for norskkrav på både bachelornivå og masternivå 
- sikring av studenters engelsknivå  
- ekstern kommunikasjon på både norsk og engelsk 
- problemstillinger knyttet til sakkyndig komite med medlemmer som ikke behersker norsk (formaliteter 
må undersøkes) 
Det vil bli fremmet et forslag til språkpolitikk for styret i junimøtet.  
Dekaner sender ut utkast til språkpolitikk + referat til sine ansatte og etterspør tilbakemeldinger.  
 
4. Kunsthøgskolens forslag til medlemmer av PKU 
Det var en kort diskusjon om Kunsthøgskolens forslag til NRKU om medlemmer av PKUstyret. 
 
5. Semesteråpning 
Cecilie etterspurte forslag til taler til semesteråpningen til høsten 
 
 

  
 


